
 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

 

 

Nemrégiben kinyitott az ország és ezzel Újbuda sport intézményei is. Egy nagyon nehéz év 

után pislákol némi remény, hogy visszaáll minden a régi kerékvágásba. Az elmúlt 

negyedévben hasonlóan az előzőhöz, nehéz volt haladni sport kérdésekben a kerületben. 

 

Pár dologban mégis csak sikerült: 

 

● Javaslatot tettünk a Újbuda egyik legfontosabb sport ösztöndíjára, a Papp László 

ösztöndíjra, valamint át adtuk azokat.  

● A fent említett díjnak a rendelete módosítva lett az eddigi tapasztalataink alapján 

● Bejártuk Újbuda sport intézményeit, hogy milyen feladatok vannak az újra nyitó 

helyeken 

 

Budapest, 2021. június 8. 

 

 

Bedő Dávid 

sport és szabadidő tanácsnok 


